
 
 

עם זאת אני  היו לא מעט בעיות שאני מניחה שכבר הגיעו לידיעתכם , יחד -חזרנו אתמול מטיול במרוקו 
רוצה לציין את המדריך אריה אלון שהיה מצויין, העשיר אותנו בידע עצום, על כל שאלה היה לו מענה, גם אם 

  .לא נגעה ישירות למרוקו, היה קשוב לאנשים עזר ונתן מעצמו מעל ומעבר
 מקווה שיהיו לכם מדריכים נוספים כמותו

 חג שמח
 שירלי ואיציק גבריאלי

 
 
 
   


